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Zápis z 25. zasedání Zastupitelstva města  Harrachova 
konaného dne 26. ledna 2022 

25. zasedání Zastupitelstva města Harrachova bylo zahájeno v Kulturním centru Harrachov, dne 
26.01.2022 v 17:07 hodin a ukončeno bylo v 19:39 hodin.  
Přestávka i přes vyzvání nebyla.  
 
Přítomni: 
Ing. Jaroslav Čech, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Lucie Kučerová, Jitka Pánková,  
Hubert Rieger, Mgr. Tomáš Vašíček. 
Omluven: 
Jiří Černý. 
 
Zahájení jednání  Zastupitelstva  města Harrachova se zúčastnilo 8 členů zastupitelstva města. 
Starosta města přivítal přítomné členy městského zastupitelstva a občany. Konstatoval 
přítomnost nadpoloviční většiny všech členů městského zastupitelstva a tím i usnášení 
schopnost zasedání městského zastupitelstva. 

 
Zapisovatelkou zasedání ZM byla navržena: Martina Žilková. 
Hlasování o zapisovatelce ZM: PRO: 8  PROTI: 0 Zdržel se: 0 
Zapisovatelka byla přijata nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
Hlasovacím managerem byl navržen: Petr Dostalík. 
Hlasování o hlasovacím managerovi ZM: PRO: 8       PROTI: 0  Zdržel se: 0 
Hlasovací manager byl přijat nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
Ověřovateli zápisu byli navrženi: David Čermák, Jitka Pánková. 
Hlasování o ověřovatelích: PRO: 8  PROTI: 0 Zdržel se: 0 
PRO: Ing. Jaroslav Čech, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Lucie Kučerová,  
           Jitka Pánková, Hubert Rieger, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Ověřovatelé byli schváleni nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
Nebyla vznesena námitka proti minulému zápisu.  
 
Host: Martin Vodrážka, investor. 
Hlasování o vystupování hosta u bodu 5.: PRO: 8  PROTI: 0 Zdržel se: 0 
PRO: Ing. Jaroslav Čech, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Lucie Kučerová,  
           Jitka Pánková, Hubert Rieger, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Vystupování hosta bylo schváleno nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
Byl vznesen návrh na rozšíření bodu 2. v programu: 
Bod č. 2. Žádost o dotaci „Oprava kaple sv. Alžběty“ o podbod 2.a) Žádost o dotaci „Oprava kaple 
sv. Alžběty“ z MZe, 2.b) Žádost o dotaci „Oprava kaple sv. Alžběty“ z Ministerstva kultury a 2.c) 
Žádost o dotaci „Oprava kaple sv. Alžběty“ z Libereckého kraje.  
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Program včetně rozšíření: 
Zahájení 
1. Prodej p.p.č. 413/5 o výměře 1141 m2 a části p.p.č. 413/8 o výměře 17 m2 v k.ú.  

       Harrachov ve vlastnictví města Harrachov 
2. a) Žádost o dotaci „Oprava kaple sv. Alžběty“ z MZe  
     b) Žádost o dotaci „Oprava kaple sv. Alžběty“ z Ministerstva kultury 
     c) Žádost o dotaci „Oprava kaple sv. Alžběty“ z Libereckého kraje 
3. Termínovaný vklad pro město Harrachov 
4. Rozpočtová opatření 
5. Zjištění názoru občanů k možnosti záchrany vily Mlynářka 
Hlasování o  programu:   PRO: 8    PROTI: 0      ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Ing. Jaroslav Čech, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Lucie Kučerová,  
           Jitka Pánková, Hubert Rieger, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Program byl schválen nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
1. Prodej p.p.č. 413/5 o výměře 1141 m2 a části p.p.č. 413/8 o výměře 17 m2 v k.ú. 
     Harrachov ve vlastnictví města Harrachov 
Bod přednesl: Ing. Michal Bartoš, vedoucí odboru RSMIE. 
Doplnil: Mgr. Tomáš Vašíček, Petr Dostalík.  
Návrh usnesení č. 1.: Zastupitelstvo města Harrachov souhlasí s prodejem ppč. 413/5 o výměře 
1141 m2 a části ppč. 413/8 o výměře 17 m2, vše ve vlastnictví města Harrachov, v k.ú. Harrachov 
za cenu 3.400.000,-Kč + 21% DPH manželům Hájkovým. 
Cena byla stanovena na základě znaleckého posudku č. 101-01/2021 ze dne 16.11.2021 
vypracovaného Ing. Milanem Langem. Náklady spojené s převodem uhradí kupující.  
Hlasování o usnesení č. 1.:           PRO: 8      PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Ing. Jaroslav Čech, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Lucie Kučerová,  
           Jitka Pánková, Hubert Rieger, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení č. 1. bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
2. Podání žádosti o dotaci „Oprava kaple sv. Alžběty“  
Bod přednesl: Ing. Jaroslav Čech, starosta města.  
Doplnil: Mgr. Tomáš Vašíček. 
2. a) Podání žádosti o dotaci „Oprava kaple sv. Alžběty“ z MZe 
Návrh usnesení č. 2.a): Zastupitelstvo města Harrachova schvaluje investiční záměr a podání 
žádosti o dotaci v rámci dotačního titulu z MZe pro rok 2022 – v programu 129 660 Údržba a 
obnova kulturních a venkovských prvků pro rok 2022 na akci s názvem „Oprava kaple sv. 
Alžběty“. 
Hlasování o usnesení č. 2.a):           PRO: 8      PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Ing. Jaroslav Čech, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Lucie Kučerová,  
           Jitka Pánková, Hubert Rieger, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení č. 2. a) bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
2. b) Podání žádosti o dotaci „Oprava kaple sv. Alžběty“ z Ministerstva kultury 
Návrh usnesení č. 2.b): Zastupitelstvo města Harrachova schvaluje investiční záměr a podání 
žádosti o dotaci v rámci dotačního titulu z Ministerstva kultury: Havarijní program Ministerstva 
kultury v roce 2022 na akci s názvem „Oprava kaple sv. Alžběty“. 
Hlasování o usnesení č. 2.b):           PRO: 8      PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
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PRO: Ing. Jaroslav Čech, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Lucie Kučerová,  
           Jitka Pánková, Hubert Rieger, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení č. 2. b) bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
2. c) Podání žádosti o dotaci „Oprava kaple sv. Alžběty“ z Libereckého kraje 
Návrh usnesení č. 2.c): Zastupitelstvo města Harrachova schvaluje investiční záměr a podání 
žádosti o dotaci v rámci dotačního titulu z Libereckého kraje: Program 7.2 Záchrana a obnova 
památek v Libereckém kraji na akci s názvem „Oprava kaple sv. Alžběty“. 
Hlasování o usnesení č. 2.c):           PRO: 8      PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Ing. Jaroslav Čech, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Lucie Kučerová,  
           Jitka Pánková, Hubert Rieger, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení č. 2. c) bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
3. Termínovaný vklad pro město Harrachov 
Bod přednesl: Ing. Jaroslav Čech, starosta města.  
Doplnil: Mgr. Tomáš Vašíček, Petr Dostalík, Mgr. Vladimír Josífek.  
Návrh usnesení č. 3.: Zastupitelstvo města Harrachov schvaluje zřízení termínovaného vkladu u 
Raiffeisen Bank, a.s. na dobu 1 měsíce s tím, že na běžných účtech vždy zůstane minimálně 
částka 5 miliónů korun českých a zbývající část finančních prostředků bude vždy každý měsíc 
poukázána na termínovaný vklad na dobu 1 měsíce s úrokovou sazbou aktuálně 3,1 p.a. 
(17.1.2022) a následně vždy dle aktuálních úrokových sazeb banky ke dni uzavření obchodu 
(termínovaný vklad). 
Zastupitelstvo města pověřuje starostu podpisem termínovaného vkladu za uvedených 
podmínek. 
Hlasování o usnesení č. 3.: PRO: 8      PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Ing. Jaroslav Čech, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Lucie Kučerová,  
           Jitka Pánková, Hubert Rieger, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení č. 3. bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
4. Rozpočtová opatření 
Bod přednesl: Mgr. Vladimír Josífek, ekonom.  
Návrh usnesení č. 4.: Zastupitelstvo města Harrachov schvaluje rozpočtové opatření číslo 
18/2021 ve výši 1.524.527, 81Kč na straně příjmů a ve výši 1.524.527,81 Kč na straně výdajů 
(viz příloha).    
Hlasování o usnesení č. 4.:           PRO: 8      PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Ing. Jaroslav Čech, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Lucie Kučerová,  
           Jitka Pánková, Hubert Rieger, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení č. 4. bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
5. Zjištění názoru občanů k možnosti záchrany vily Mlynářka  
Bod přednesl: Mgr. Tomáš Vašíček, místostarosta města a host, pan Martin Vodrážka, investor. 
Doplnil: Ing. Jaroslav Čech, Petr Dostalík, Radek Čermák. 
Z řad občanů byla diskuze. Z ankety mezi přítomnými občany bylo zjištěno, že ve většině 
převládá názor (21 z hlasujících pro a 3 proti), aby byla vila Mlynářka zachráněna.  
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Zastupitelé také vyjádřili svůj názor, kdy jsou pro záchranu vily, avšak s přihlédnutím na 
technický stav budovy a budoucích nákladů na rekonstrukci objektu.  
Návrh usnesení č. 5.: Zastupitelstvo města Harrachova bere na vědomí názor občanů města 
Harrachova k možnosti záchrany vily Mlynářka. 
Hlasování o usnesení č. 5.:           PRO: 8      PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Ing. Jaroslav Čech, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Lucie Kučerová,  
           Jitka Pánková, Hubert Rieger, Mgr. Tomáš Vašíček. 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení č. 5. bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Závěr 
 

Zvukový záznam ze zasedání ZM je uložen na MěÚ Harrachov. 
 
Harrachov 26.01.2022 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                    
              ………………...............….                                                                ……..…………………………. 
                 Ing. Jaroslav Čech               Jitka Pánková 
                          starosta                                                                                   ověřovatelka 
 
 
 
 
 
 
 
                 …………..…………………….……                                                    …..…….….…………………. 

      Martina Žilková                             David Čermák 
          zapisovatelka                                                                                ověřovatel 
 


